
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene den 18. september 2022  

 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på vedligehold af diget 

Susanne give en status på klipning af siderne og bestyrelsen drøfter øvrige vedligehold 

Referat: 

Beløb til klipning af siderne på 12.000 kroner i budget 2022 rækker ikke til en klipning num-

mer to med de stigende priser ved nuværende entreprenør. Bestyrelsen undersøger om vi 

kan få en anden entreprenør til at klippe siderne hurtigst muligt indenfor budgettet. 

Vi får brøndklapperne suget for sand her i efteråret, da de trænger til det. Det er så vidt be-

styrelsens viden ikke blevet gjort tidligere. 

 

2. Budget og regnskab 

Kristine fremlægger året forbrug indtil nu og bestyrelsen drøfter om der skal iværksættes øv-

rige tiltag 

Referat: 

Kristine gennemgik de forskellige poster i budgettet og der er fin balance i alle poster på nær 

klipning af siderne. 

 

3. Karakterisering af forlandet 

Bestyrelsen har modtaget rapporten fra kommunens biolog. Vi drøfter rapporten og det vi-

dere forløb 

Referat: 

Bestyrelsen drøftede kort rapporten og blev enige om at presse på for at få et møde i stand 

med Aalborg Kommune omkring rapporten. Vi vil gerne i gang med at arbejde med en for-

stærkning.  

Susanne undersøger om der er blevet tilknyttet en ny sagsbehandler til vores digelag. 

 

4. Møde med Aalborg kommune  

Bestyrelsen drøfter et eventuelt møde med Aalborg Kommune om det videre forløb med for-

stærkning af diget 

Referat:  

Se ovenstående 

 

5. Møde med END 

Bestyrelsen drøfter et eventuelt møde med END 

Referat: 

Vi tager initiativ til et møde med END. Vi forslår følgende datoer: den 4. november og 18. no-

vember. Susanne kontakter END og invitere på kaffe. 

 



 
 

6. Eventuelt 

Referat: 

Intet 

 


